
Cześć wszystkim. Lisa i ja jesteśmy tu dziś razem i będziemy rozmawiać o tym, co
dzieje się energetycznie, co było niezwykle interesujące od 5 listopada. Wygląda
na to, że wiele rzeczy naprawdę się zmienia. Zauważyłem też, że w ciągu 
ostatnich kilku dni miało miejsce sporo oczyszczania. Jak sobie z tym radzisz, 
Lisa? Cóż, szczerze mówiąc, było dość burzliwie, ponieważ przechodziłam przez 
własne fizyczne i psychiczne oczyszczenie. Byłam chwiejna i roztrzęsiona, 
ponieważ mam w życiu dwie osoby, które bardzo kocham, a które są w trakcie, 
wygląda na to, że wkrótce opuszczą ten świat. Trzymanie jednej z nich za rękę 
podczas tego procesu było naprawdę bolesne. Z drugiej strony obserwuję ludzi, 
których nigdy nie spodziewałem się obudzić, i klientów, którzy głosowali na 
Kamalę, którzy nagle zaczęli widzieć rzeczy, których wcześniej nie widzieli, i 
jestem oszołomiony. Więc to naprawdę dziwne, patrzeć, jak ci ludzie się budzą i 
ludzie, którzy wcześniej byli dość nieugięci. Więc to jest jak radość i smutek w
tym samym czasie. Trudno się w tym odnaleźć. Tak. A także dzieje się wiele 
oczyszczania tkanek lub komórek. Zauważyłem więc, no wiesz, że ostatniej nocy 
pojawiło się coś, czego naprawdę nie doświadczyłem od dłuższego czasu. I 
pomyślałem, co to jest? Byłam bardzo zirytowana, a wyższe jaźnie mówiły, że 
uwalniasz swoją pamięć komórkową. Wiesz, byłam na to zła, bo nie czuję się z tym
dobrze. Wiesz, więc, wiesz, po prostu przechodzenie przez ten proces jest teraz 
naprawdę ważną rzeczą. A my jesteśmy kwantowi. Myślę, że to naprawdę ważne. Lisa
i ja zajmujemy się uzdrawianiem kwantowym i umieścimy link poniżej. Ale 
pamiętanie o tym, że jesteśmy kwantowi jest ważne i że jesteśmy stworzeni ze 
światła i że rzeczy mogą zostać uwolnione i można wyzdrowieć. To taki 
interesujący czas, ponieważ to tak, jakbyśmy przeszli na wyższą częstotliwość, 
kiedy to się stało. A teraz nasze ciała się dostosowują. Ale zmiany nie ustały. 
Tak jak teraz, wiatr wieje tak mocno. Słyszę to. Tak. Przyczepa się porusza. Jak
moje małe biuro się porusza. A ja myślę sobie, okej, po prostu przechodzimy 
przez energie. I w pewnym sensie można się do tego przyzwyczaić, nawet jeśli 
czasami jesteśmy od tego trochę zmęczeni. Nie, i przechodzę również przez 
fizyczne symptomy. I to było dziwne, ponieważ ostatnio, gdybyś zobaczył mnie 
osobiście, mam pięć stóp osiem i zawsze byłam bardzo szczupła. W pewnym momencie
spojrzałam w dół na swój strój i stwierdziłam, że wyglądam jakbym była w ciąży. 
Jakbym miała tyle wzdęć i pomyślałam, że nie wyglądałam tak od 40 lat. Może 35. 
Ale wiesz, i pomyślałam, co się dzieje? A więc są pasożyty i wszelkiego rodzaju 
rzeczy, z którymi miałem do czynienia i których nie byłem w stanie strawić. Jest
więc trochę pracy nad trawieniem informacji i tego, co dzieje się teraz na 
świecie. I zrobiłam to teraz na świecie. Zrobiłam medytację Honey, którą 
opublikowała. Zrobiłem to dosłownie dwa razy. A potem dziś rano musiałam pobiec 
do łazienki, bo mogłam powiedzieć, że to wszystko oczyszcza. Więc jest w tym 
duchowa część, która polegała na pozbyciu się rzeczy, których się trzymamy, a 
które manifestują się na poziomie fizycznym. Ale jednocześnie widzę, że ludzie 
naprawdę się budzą. Jakby albo kopali głębiej i golili głowy i wchodzili w 
poranek, albo naprawdę zaczynali widzieć rzeczy. I to jest dla mnie naprawdę 
ekscytujące. Czuję się smutny. Nie czerpię radości z patrzenia, jak ci ludzie 
cierpią, ponieważ gdybym to odwrócił i był na ich miejscu, byłoby to okropne. 
Byłoby to absolutnie okropne. Musimy więc współczuć tym ludziom, pomagać im i 
być może zasiać ziarno, by zaczęli dostrzegać pewne rzeczy. Całkowicie. To jak 
psychoza. Rozmawiałem dziś o tym trochę z Wyattem. Tego też jeszcze nie 
opublikowałem. Ale to jest tak, że nie mają dużej duszy, która jest 
przewodnikiem. Więc mają w sobie swoją młodą ludzką duszę. I jest tak 
zdezorientowana wszystkim, co się dzieje. Ale ciało nie chce wpuścić żadnego 
wyższego elementu, który pomógłby im wskazać drogę. Ciało jest tak zamknięte, 
tak zaprogramowane, że utknęło w smutku. Więc nie wpuszcza niczego. I to 
naprawdę nie pomaga. Pogarsza sytuację, ponieważ zostali wepchnięci w 
częstotliwość, z którą nie mogą sobie poradzić. Obserwowanie tego jest naprawdę 
dziwne. Jesteśmy również w trakcie procesu oddalania się od siebie czwartej 
gęstości i trzeciej gęstości. Więc te części nas, które są w trzeciej i czwartej
gęstości również się oddalają. Dlatego właśnie pojawiają się nowe rzeczy. Jest 
więcej oczyszczania do uwolnienia. To prawie tak, jakby małe palce lub małe 
przywiązania wciąż były w ciele. To tak, jakby cokolwiek, do czego były 
przywiązane, poruszało się w ten sposób. Są więc rozciągane, ciągnięte i 
wyciągane. I to jest teraz szalone. Wiesz, to interesujące, ponieważ jako 
uzdrowiciele mamy tendencję do skupiania się na duchowym aspekcie rzeczy. Teraz 
odkrywam, że muszę zrobić coś odwrotnego i skupić się bardziej na moim fizycznym



ciele. Musiałem więc poświęcić trochę czasu na spacery na łonie natury. Kupiłem 
e-rower i jeździłem na nim, dopóki nie zaczął padać śnieg. Grałem w tenisa i 
robiłem rzeczy, które pomagają mi być aktywnym i bardziej skupiać się na swoim 
ciele. Jest to więc przeciwieństwo tego, na czym skupiałem się przez wiele, 
wiele lat, ale nie zaniedbuj swojego ciała i upewnij się, że naprawdę uważasz na
to, co jesz i błogosławisz swoje jedzenie. Ważne jest, aby podnieść 
częstotliwość i wibracje tego, co jesz. Naprawdę tak jest. A nasze trawienie się
zmienia. Więc bycie świadomym tego, jak idziemy, jest ważne. Jakby cała 
przyczepa się poruszała. Bycie tego świadomym jest ważne, ponieważ trawienie 
jest jak refluks żołądkowy lub wzdęcia. Jest wiele, zrobiłem program z Daną, w 
którym wiele osób czuje się, jakby byli w ciąży. Częściowo może to być 
spowodowane trawieniem. Więc jeśli jesz i twój żołądek puchnie, oznacza to, że 
potrzebne są enzymy. Warto więc przyjrzeć się teraz enzymom trawiennym. Mam 
wrażenie, że zmiana częstotliwości zakłóciła niektóre procesy, do których 
przywykło nasze ciało, ponieważ stało się to bardzo szybko. Czułem, że wszystko 
jest w porządku, a mój żołądek ma się naprawdę dobrze. A potem nagle, co jest 
nie tak z moim żołądkiem? Nie mogę niczego strawić. A teraz mój jest w punkcie, 
w którym zaczyna się poprawiać. Ale przeszedłem przez okres trzech, czterech 
tygodni, kiedy nie działał prawidłowo. Nie, mam dokładnie to samo i moje spodnie
nie pasują mi do noszenia moich elastycznych spodni. Nie mogę się doczekać 
powrotu do moich ubrań. Tak, to naprawdę niewygodne. Cóż, i to wszystko jest po 
prostu jak wzdęcia w zasadzie. A to wynika z braku enzymów, których 
potrzebujesz. I to prawie tak, jakby zostały zniszczone podczas procesu 
podnoszenia poziomu. Mój alarm się wyłącza i podnosi poziom. Więc to było 
naprawdę szalone. Dbanie o siebie jest teraz bardzo ważne. Ponieważ zmieniamy 
się prawie każdego dnia. Tak. Więc jak, jak radziłbyś ludziom naprawdę poruszać 
się po tym rozdwojeniu emocji? Wiesz, to jest tak, że dosłownie chodzę w tych 
dwóch światach, na przykład w jednej chwili jestem w głębokim smutku i chcę 
pomóc tym ludziom. A z drugiej strony obserwuję wniebowstąpienie. I wciąż słyszę
coraz więcej ludzi, wiesz, byłem z kimś w weekend, kto powiedział mi, że 
obserwują, jak ludzie spadają na lewo i prawo, udary, ataki serca. Mamy więc do 
czynienia z wieloma stratami, które dzieją się znikąd, nawet ich nie zauważając.
A oni to zauważają i są przerażeni. Musimy pamiętać, że jesteśmy wieczni. Oni 
również. Więc pamiętając, że są wieczni, i tak się wznoszą, ale decydują się nie
robić tego w swoim ciele. Więc pamiętanie o tym jest ważne. Radzenie sobie z 
własnymi uczuciami, gdy się pojawiają, jest naprawdę ogromne. Obudziłem się taki
zepsuty, ponieważ miałem to doświadczenie poprzedniej nocy. Pomyślałem, że nie 
chcę, by to się więcej działo. I wiesz, wciąż dręczę moją wyższą jaźń i wciąż 
otrzymuję tę samą odpowiedź. Że to nie jest coś, co było naprawdę fizyczne, to 
było emocjonalne oczyszczenie, wiesz, jakby oczyszczenie pamięci komórkowej. I 
nie byłem z tego w pełni zadowolony. Zamówiłem więc tabletki. Zamówiłem coś na 
nadnercza. Więc dochodzisz do punktu, w którym zastanawiasz się, co zrobić, aby 
moje wewnętrzne dziecko było szczęśliwe? A jednocześnie podążać za wskazówkami 
mojej duszy. Czułam, jak moja dusza mówi: "Rób, co chcesz, wszystko będzie 
dobrze". Wiesz, mamy też okresy, w których jesteśmy naprawdę rozdrażnieni. A 
kiedy jestem naprawdę zirytowany, chcę wejść do środka i znaleźć przyczynę. Dla 
mnie jest to zastanawianie się, dlaczego w ogóle pozwoliłem na powstanie tej 
choroby? O co tak naprawdę chodziło? Oczywiście nie chcę tego więcej. Więc czy 
jestem gotów całkowicie odpuścić? Więc przechodząc przez te rzeczy, jak nie 
ponowne instalowanie choroby, ale faktyczne uwalnianie jej i tego typu rzeczy. 
Więc przeszedłem przez kontrakty, zerwałem kontrakty i zrobiłem wszystkie te 
rzeczy. Zrobiłem to rano w trochę zepsuty sposób. Ale teraz czuję się dobrze. 
Ale to dziwne, gdy nie jesteś przyzwyczajony do bycia zrzędliwym. To szokujące 
doświadczenie. Myślisz sobie, co się ze mną dzieje? Ale tak wielu ludzi dokonuje
teraz wyborów. I myślę też, że jeśli się nad tym zastanowić, to przywiązania, 
jakie mieliśmy do tych ludzi, również wyrywają się z naszych ciał. Tak, tak, to 
miało być następne pytanie dotyczące przywiązania, ponieważ dlaczego jesteśmy 
tak przywiązani do tego, w co wierzą nasi bliscy? Prawda? I to jest jak, wiesz, 
albo na kogo ktoś głosował. Zawsze mówię, że to nie moja sprawa. Tak jak to, w 
co ja wierzę, nie jest sprawą kogoś innego. I tak, będzie to miało wpływ na 
naszą politykę i tym podobne rzeczy. Ale musimy usiąść i pozwolić tym ludziom 
się smucić i pozwolić im przejść przez ich proces. Jest to trudne, ponieważ 
kiedy widzisz rzeczy tak wyraźnie i widzisz je tak, jakby były tuż przed tobą, a
ktoś inny nie, po prostu nie rozumiesz. Ale pamiętam, chcę powiedzieć, 10 lat 



temu, mój przyjaciel, byłem na konferencji i jadłem lunch. Spojrzał na mnie i 
powiedział: "Wiesz, 911 to wewnętrzna robota". A ja dosłownie wstałem i 
powiedziałem mu, żeby spierdalał. Ponieważ byłem zbyt blisko tego. Dorastałam w 
społeczności, w której ludzie dojeżdżali do pracy, mój były mąż dojeżdżał do 
World Trade Center. Znaliśmy ludzi, którzy zginęli. Tak więc myśl o tym nie była
czymś, co mogłam przyjąć. Dlatego ludzie muszą zrozumieć, że te informacje są 
zbyt trudne do przyswojenia. Tak. Tak, naprawdę tak jest. Ważne jest, abyśmy 
pozwolili ludziom przejść przez ich własny proces. I nie chcesz złamać psychiki 
kogoś, kto naciska zbyt mocno. A wielu z nas naciskało jak szalonych w 
przeszłości. To tak, jakbym był do ciebie przywiązany. Kocham cię. Miłość 
warunkowa istnieje. Więc lepiej się obudź, żebyś mógł być tu ze mną na zawsze. 
Tak. A tak naprawdę wszechświat tak nie działa. Ponieważ tak naprawdę jesteśmy 
tu po to, by mieć doświadczenie. I będziemy się widzieć, kiedy tylko zechcemy, 
zwłaszcza na planie astralnym, tak jakby to nie była prawdziwa rzeczywistość. To
chyba najtrudniejsza część. Cóż, jest jeszcze jedna część i byłem tego winny w 
weekend, ponieważ kiedy znajdujesz kogoś, kto jest przebudzony lub nowo 
przebudzony, chcesz podzielić się wieloma informacjami. Byłem więc bardzo 
podekscytowany i zacząłem się trochę przesadnie dzielić i wszedłem w obszar, 
który był zbyt duży dla kogoś, kto miał do czynienia z dziećmi. Zostałem 
odciągnięty na bok i pomyślałem, że trzeba upuścić okruchy, pozwolić ludziom 
przetrawić. Muszę zdać sobie sprawę, że miałem pięć lat na badania dzień po 
dniu, tysiące godzin, jestem tego pewien. A ci ludzie dopiero się uczą. Tak 
więc, o ile jesteśmy podekscytowani tym, że możemy podzielić się tym z 
niektórymi osobami, musimy również mieć granice co do tego, ile udostępnić na 
raz i pozwolić ludziom na przetworzenie. Tak, i pozwalając im uczyć się 
samodzielnie wielu rzeczy. Wiesz, są pewne rzeczy, którymi możesz się z nimi 
podzielić i powiedzieć: słuchaj, przejdź tutaj. I możesz dowiedzieć się więcej 
na ten temat. Ale szczerze mówiąc, wiele z tych rzeczy, które się wydarzyły, a 
które są tak bardzo stresujące, że nawet sobie to wyobrażamy, nie musimy już 
zagłębiać się w nie zbyt głęboko. I wielu ludzi nie jest tu po to. Są tutaj, by 
tworzyć nowe. I tak naprawdę nie muszą wiedzieć zbyt wiele o starym, ponieważ 
ich dusza już to wie. Zainstalowanie tego w ciele spowolniłoby ich. Więc jaki 
byłby cel tych dusz wcielających się w tym czasie, jeśli nie byłyby 
wystarczająco duże, aby faktycznie się wznieść? Och, są wystarczająco duże, aby 
się wznieść. Wyobraźmy sobie kogoś, kto ma 25 lat. Ktoś, kto ma 25 lat i jest 
przebudzony. Ale obudził się, ponieważ zdał sobie sprawę, że jedzenie było złe. 
Prawda? Nie musi znać wszystkich tych rzeczy. Pójdą naprzód i stworzą świat o 
wysokich wibracjach. I żadna z tych paskudnych rzeczy nawet nie przyjdzie im do 
głowy. I nie będą istnieć w przyszłości, którą pomogli stworzyć. Interesujące. 
Więc nie muszą wiedzieć wszystkiego. Ponieważ jest to również spolaryzowana 
przeszłość, która jest w zasadzie dezintegrowana. To odejdzie. Niech wszechświat
zajmie się tą częścią. I niech ci nowi ludzie przyjdą i zrobią to na swój własny
sposób. Podobnie jak ludzie, których nie popychasz do przebudzenia i którzy być 
może wariują, ponieważ po prostu nie mogą się obudzić. Nie chcesz zbytnio 
naciskać na ludzi, którzy są w trakcie procesu przebudzenia. Ponieważ mogą nie 
być tutaj, aby poznać wszystkie stare, obrzydliwe rzeczy. Racja. Tak, nie chcemy
przenosić tych wspomnień dalej. Tak, ponieważ tam, gdzie idzie twoja uwaga, tam 
idzie energia. Tak. A oni tego nie potrzebują. Wiesz, i to tak naprawdę nie 
krzywdzi tylko ich, to krzywdzi całe społeczeństwo. Ponieważ wtedy nie tworzą 
czegoś niesamowitego, co przyszli tu stworzyć. Więc dla tych ludzi, którzy są w 
tych stanach pośrednich, jak teraz, przechodzę przez ten okres, w którym jestem 
po prostu, nie chcę powiedzieć zagubiony, ponieważ kocham to, co robię i nadal 
pracuję. Ale w tym samym czasie panuje prawie taka cisza. Co ludzie robią w 
takim stanie niepewności i uśpienia, kiedy nie są do końca pewni, co się dzieje 
i co robić? Odpocząć. Tak. Odpocząć. Ponieważ oznacza to, że wszechświat prosi 
cię, abyś zadbał o siebie, abyś był gotowy na przyjęcie następnej rzeczy. To 
będzie zmiana. I prawdopodobnie będzie ona większa niż to, co do tej pory 
robiłeś. Ale niekoniecznie więcej pracy. Będziemy więc pracować mniej, ale 
osiągać więcej w przyszłości. Tak, to będzie duża zmiana paradygmatu. Więc to 
jest coś w rodzaju, wiesz, i to jest dla wszystkich, tak jakbyśmy wszyscy byli w
niewielkiej przerwie w tej chwili, kiedy usuwamy stare rzeczy. I przygotowujemy 
się na przyjęcie nowych rzeczy. Tak jak nowa obfitość, nowe systemy, które się 
zmieniają, a zmieniają się teraz tak szybko. Wiesz, to naprawdę niesamowity 
czas. Jestem bardzo wdzięczny za bycie tutaj w tym czasie, za bycie przebudzonym



i świadomym. Ale jest to interesujący proces, ponieważ, wiesz, kiedy jesteś w 
wieku 50 lat, jesteś w wieku 60 lat, a nasze ciała dostosowują się do tych 
wszystkich rzeczy. A nasze umysły pozbywają się starych pomysłów. To naprawdę 
interesujący czas. I wszyscy jesteśmy w tym razem. Zdecydowanie tak. I jestem 
naprawdę podekscytowany dla ludzi, którzy nie są tego świadomi lub robili to 
wcześniej i chcą dołączyć do nas ponownie. Mamy to niesamowite kwantowe 
uzdrowienie. W rzeczywistości jestem coraz bardziej emocjonalny, ponieważ 
zmiany, zmiany i uzdrowienia, których ludzie doświadczają, robiąc to. 
Przeprowadziliśmy już chyba czwarty taki kurs. Ludzie przychodzą co miesiąc i 
zgłaszają naprawdę znaczące zmiany. Mieliśmy kogoś, kto cierpiał na chroniczne 
migreny przez 50 lat. Ktoś inny miał przewlekłą infekcję drożdżakową przez 20 
lat, która zniknęła. Ktoś inny właśnie zgłosił, że przyjmował leki na woreczek 
żółciowy. Lekarz kazał im je odstawić. Ktoś inny przechodził chemioterapię i 
lekarz powiedział, że już jej nie potrzebuje. Tak więc, to tylko fizyczne 
rzeczy. Jest też wiele rzeczy mentalnych, emocjonalnych i duchowych. I myślę, że
kiedy ustawisz intencję pomocy w przejściu przez tę następną fazę i pomocy w 
tym, i zostaniesz oświecony, otrzymasz te wiadomości i uzyskasz pomoc w 
przejściu przez tę następną część. Jestem więc naprawdę podekscytowana pomysłem 
zgromadzenia ludzi. Uzdrowienia odbędą się w ten piątek, 15 listopada. Odbędą 
się o 12:00 czasu wschodniego i o 16:00 czasu wschodniego. Więc dla tych z was, 
którzy w niektórych stanach nie przenieśli się z powodu zmiany czasu, upewnijcie
się, że sprawdzacie prawidłową godzinę. W e-mailu zamieściłem link do zegara 
światowego, aby ludzie mogli na niego spojrzeć. Ważne jest teraz, aby po prostu 
dbać o siebie. A także uświadomienie sobie, że kiedy przechodzisz przez jedną z 
tych rzeczy, które robimy, uzdrawiasz siebie. Więc dajesz sobie pozwolenie na 
uzdrowienie. A my prowadzimy cię przez to i pomagamy ci, pomagamy ci wiedzieć, 
jak to zrobić. I to jest takie zabawne i potężne. Czasami ludzie mówią: "Och, 
byłem w rozsypce przez jakieś dwa dni po tym, bo się oczyszczali". A czasami 
jest to natychmiastowe. A czasami coś wyleczyli, a potem zauważyli, że wyleczyli
to tydzień później, co było naprawdę fajną historią. Więc to po prostu 
niesamowity czas. I myślę, że uświadomienie sobie, że nasze ciała są tak 
naprawdę naszym dziełem i nauczenie się, jak nimi zarządzać i dbać o nie na te 
wszystkie nowe, ekscytujące sposoby. To całkiem fajne. I na dłuższą metę nie 
będziesz potrzebować maszyny. To znaczy, tak, prawdopodobnie będziemy używać 
łóżek medycznych i prawdopodobnie, no wiesz, usuniemy wszystkie toksyny. Pewnego
dnia myślałem o łóżkach medycznych. Myślałem o byciu na łóżku medycznym. 
Zastanawiałem się, czy wszystkie metale i inne rzeczy po prostu wyjdą z nas i 
znajdą się na podłodze w postaci stosu. Wiem, że istnieje czynnik detoksykacji, 
ale jak to będzie wyglądać? Czy to wszystko po prostu będzie jak, jeśli 
zdecydujesz się stracić 30 funtów i być o 30 lat młodszym, na przykład, gdzie 
pójdą wszystkie te inne atomy? Czy będą po prostu leżeć na podłodze? Samo 
myślenie o takich rzeczach sprawia, że jest zabawniej. A jeśli potrzebujesz 
teraz łóżka medycznego, na przykład jeśli czujesz się naprawdę ciężko, to 
przyjdź na jedno z uzdrowień i popracuj nad własnym ciałem. Tak, wiesz, i 
przyprowadź swojego zwierzaka. Uzdrawiałem to, to, dzisiaj. I dosłownie właśnie 
dostałem ten tekst. Dotyczył kota, a ona powiedziała, że kot wygląda na 
szczęśliwego i zabawnego. A moja córka mówi, że on promienieje, co jest takie 
słodkie, ponieważ ten pies, ten kot był po traumie i był bardzo chory. To była 
naprawdę traumatyczna sytuacja ze strony hodowcy. Ale teraz, mam na myśli 
uzyskanie tego rodzaju potwierdzeń, ponieważ koty nie mogą kłamać. To znaczy, 
możesz mówić, co chcesz, ale mieliśmy też ludzi, którzy mieli zwierzęta, oboje 
przeszli detoks w tym samym czasie i oboje mieli podobne objawy, ponieważ 
zwierzęta wezmą na siebie twoje problemy, aby spróbować cię wyleczyć, psy to 
zrobią. Jeśli więc przyprowadzisz je ze sobą, będą oczyszczać się razem z tobą, 
co jest dobrą rzeczą. I możesz mieć to doświadczenie razem. I to, co mi 
powiedziano, mój przyjaciel, który był komunikatorem dla zwierząt, powiedział, 
zostaw drzwi otwarte i pozwól im wyjść, przychodzić i wychodzić, ponieważ 
energie są silne i mogą mieć dość w ciągu pierwszych pięciu minut, a potem będą 
musiały opuścić pokój. Ale wiedz, że to jest również dla nich. Więc wprowadź ich
do pokoju. Tak, uwielbiam to. Zwierzęta też są teraz w trakcie wniebowstąpienia.
I są z tym naprawdę zabawne. Wiem, wiesz, mamy kota, którego mamy od chyba ośmiu
czy dziewięciu lat. Zazwyczaj jest bardzo snobistyczna. Kładzie się w kącie. Od 
czasu do czasu można ją pogłaskać. Ale jeśli próbujesz ją pogłaskać, kiedy tego 
nie chce, to ucieka. Jakby miała taki charakter. A wczoraj nagle stała się taka 



kochana. I wszędzie robi zbliżenia. A ja na to, co się z nią dzieje? To nie jest
normalne. I oni też się wznoszą. Więc zmieniają się i przesuwają. Czułem, że 
jest młodsza. I szczęśliwsza, jakby coś uwolniła. Więc po prostu, wiesz, idź z 
prądem wszystkich dziwactw, które się dzieją i ciesz się tym. Ponieważ 
oczyszczamy wszystko na przyszłość. I inni ludzie w twoim życiu, którzy mieli 
pewne zachowanie wobec ciebie, możesz zobaczyć pewne cudowne zmiany. Jestem 
świadkiem, dosłownie świadkiem całkowitych zmian osobowości u ludzi na lepsze, 
takich jak naprawdę kochający i otwarci, gdzie wcześniej nie byli i bardzo 
osądzali. I to od ludzi, których nigdy bym o to nie podejrzewał. Jestem więc 
podekscytowany widząc to w ludziach. Więc proszę, miej otwarty umysł, gdy jesteś
z ludźmi. A jeśli zaczną być bardziej otwarci, po prostu zachowaj dla nich 
przestrzeń. Nie rozpoznaję, że ją tracę. Tak, tak, po prostu bądź spokojny i 
słuchaj. Dostosuj swój własny system do zmian. To było szalone, ponieważ 
niektórzy ludzie decydują się, tak jak może decydują się zachorować i odejść. 
Niektórzy decydują się zwariować lub całkowicie pogrążyć się w swoim ego, albo 
stać się piękną, przebudzoną osobą. I jest to teraz bardzo niepewny, zmienny 
czas, ponieważ wszyscy jesteśmy, wszystkie podobieństwa są nadal w pewnym sensie
razem. Ale zaczynamy również oczyszczać trzecią i czwartą gęstość. Tak, więc to 
wielka rzecz. Tak. I nie osądzaj. Po prostu spróbujcie zrobić miejsce dla tych 
ludzi i miejcie współczucie, ponieważ to jest bolesne. I modlę się, aby było 
coraz więcej ludzi, jest wielu ludzi, którzy myślę, że mogliby się nawet zmienić
w ostatniej chwili. O tak. I ten koniec. Tak. I jest wiele takich osób. To 
zależy tylko od nich i po prostu nie oczekuj od nich, że pójdą w którąkolwiek 
stronę. Po prostu kochaj ich za to, gdzie są. Czasami nie jest to łatwe. Ale 
jeśli potrafisz, to pokazuje, że twoje przywiązanie nie ma na nich wpływu. 
Pozwalasz im robić to, co chcą robić. Pozwalasz im być suwerennymi. Ponieważ 
jest to doświadczenie tutaj na ziemi. Prawda? Wiesz, tak, i coś dokładnie. Inną 
częścią tego jest to, że jeśli masz trudności, im więcej pracujesz nad swoim 
wewnętrznym dzieckiem i swoim cieniem, tym łatwiejsze będzie twoje 
wniebowstąpienie i tym mniej fizycznych problemów będziesz mieć. Więc jeśli 
widzisz, że doświadczasz teraz dużo negatywności, zapisz to wszystko. Dzięki 
temu będziesz mógł śledzić, co się dzieje. I wtedy wiesz, nad czym możesz 
popracować. A jeśli nie możesz zrobić tego dla siebie, to Honey ma programy, 
pracuję z ludźmi, ale nie zawsze możesz to zrobić. To znaczy, robię to dla życia
i nie zawsze mogę to zrobić dla siebie. Czasami jest 630 rano, piszę SMS-a do 
Honey. Tak. Tak. Chodzi mi o to, że wyciągamy rękę, uzdrowiciele wyciągają rękę 
do siebie nawzajem. Pomagamy ludziom, jak tylko możemy, na różne sposoby, które 
stworzyliśmy. Pojawiają się też nowi uzdrowiciele. Jest tam kilku naprawdę 
wspaniałych. Tak, to nowy, jasny świat, do którego wkraczamy. I musisz 
posprzątać śmieci, zanim staniesz się czysty. Więc tak. W każdym razie, to było 
piękne. Dziękuję bardzo, Lisa. Dziękuję, kochanie. Cieszę się, że wiatr w końcu 
ucichł. Brzmiało to jak w tunelu aerodynamicznym. Mamy nadzieję, że zobaczymy 
się 15 listopada. A także, żebyście wiedzieli, dostępna jest biblioteka. Jest 
też społeczność, która cię wspiera. Więc kiedy dołączysz, nie będzie to tylko 
uzdrowienie, otrzymasz znacznie więcej wartości za dołączenie. Więc naprawdę 
doceniamy i nie możemy się doczekać spotkania w piątek. Absolutnie. Tego dnia 
odbędą się dwa uzdrowienia. Możesz więc wziąć udział w obu. Jeśli czujesz się na
siłach. Dobrze. W porządku. Dziękuję. Do widzenia wszystkim. Pa.


